
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 26. ledna 2021 

(Microsoft Teams) 
 

 

Přítomni:   doc. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, Dr. Šír, doc. Ciahotný, doc. Šimáček, doc. Macák, 

Dr. Mištová, Ing. Březina, Dr. Bindzar, Ing. Šritrová, Šárka Dintarová 

Omluveni:    prof. Jeníček, doc. Kubal 
 

Informace z KR  
 

Rektor 

 VŠCHT bude členem Učené společnosti ČR. 

 Probíhají přípravy Dne otevřených dveří VŠCHT. 

 

Pror. Vojtěch 

 Informace o podaných projektech VŠCHT. 

 Příprava HR Awards. 

 Rozpočet na Open Access byl navýšen na 2 mil. 

 OBD vyplnit do konce února. 

 

Pror. Jahoda 

 Průzkum srovnání VŠCHT a jiných univerzit, škola na něm pracuje, bylo by dobré mít pro 

vyhodnocení nových studijních programů. 

 

Pror. Pospíšil 

 Příprava strategického plánu VŠCHT. 

 MEP hodnocení, škola zpracovává výstupy. 
 
 

Pror. Kotrba 

 Na zahraničním oddělení VŠCHT dojde k personálním změnám. 

 Athens se letos konat nebudou. 

 

Kvestorka Ing. Chválná 

 Informace o odhadech financování. 
 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 16. 2. 2021 
 

 

Informace z KD 

 

doc. Kočí - děkan 

 Prosba na Dr. Šíra pro shromáždění podkladů pro Výroční zprávu za rok 2020. 

 Na RVH se podaly naše nové programy. 

 Info jak proběhla VR fakulty (schvalovaly se nové studijní programy, profesura doc. Bartáčka, 

docentura Dr. Chumchalové). 

 Pan děkan apeluje na to, aby předseda habilitační komise pečlivě zvážil, kdo bude oponentem 

práce. 

 Poznámka doc. Ciahotného – do budoucna být více restriktivní co se složení komise pro 

habilitační řízení týče. 



 Pan děkan obdržel anonymní dopis v kontextu přípravy nových studijních programů, vedení 

fakulty zastává jednoznačný názor, že se do budoucna takovými anonymními stížnostmi 

zabývat nebude. 

 

doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 Na RVH bylo podáno 6 programů (3 české, 3 anglické). 

 Omezování klimatických změn – bude se odevzdávat 1.2. 2021. 

 SZZ se nebudou půlit. 

 Pror. Jahoda seznámil na schůzce proděkanů s celoškolským novým studijním programem 

v Litvínově. 

 Zápisy do LS, v SIS bude tlačítko na kontrolu studia/kreditů, student si požádá online o zápis 

do dalšího semestru. Pí. Dintarová zkontroluje a zapíše studenta. 

 Zprovoznění laboratorní výuky pro studenty posledních ročníků – dle aktuální situace, zatím 

povoleno není. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Identifikátory pro vkládání do OBD, stačí pouze ORCID: 16místný kód, moje nastavení 

v OBD, uložit, identifikátor se uloží do všech vašich výstupů (i v minulosti). Vedoucí ústavů 

musí zajistit do konce února. 

 Open Access, navýšení na 2 mil Kč, pro naši fakultu navýšení na cca 90.000,-. V případě, že 

bude zájem proplatit něco z Open Access, zaplatí se z ústavních peněz, v momentě čerpání se 

přeúčtuje. Doc. Hlinčík doporučuje obrátit se v případě dotazů na Ing. Zeithamovou z CIS. 

 Vedením fakulty je doporučeno čerpat pouze na časopisy z kvartilů Q1 a Q2. 

 VIGA – probíhá hodnocení, termín pro hodnotitele 4.2. 2021. Následně bude přidělení bodů 

FGK FTOP a vyhodnocení soutěže 

 Rozdělení specifického vysokoškolského výzkumu, VŠCHT má navýšení o cca 2 mil.  

 28.2. bude probíhat kontrola OBD, měly by tam být vloženy všechny publikace za rok 2020. 

Doc. Hlinčík žádá vedoucí ústavů, aby zkontrolovali, hlavně u impaktovaných článků, 

identifikátory UT WOS a EID. Bez těchto identifikátorů nebude započítáno fakultě! 

 E-doktorand – jednání s Mgr. Šimkem, stále nefungují notifikační emaily. 

 Projektové centrum – pokud budete mít zájem o využití služeb Projektového centra, můžete 

alokovat 5 – 10 % úvazku pracovníka, který bude pomáhat při podání a řešení projektu. 

 Projekty GAČR, co se týká administrativy řešit dříve a ne až na poslední chvíli. 

 DD do 15.2. se zadávají témata do SIS. 

 Juniorský grant rektora – na naší fakultě byly podány dvě přihlášky (dr. Kouby, dr. Fartáka). 

Hodnotící komise doporučila podpořit oba projekty. 

 Výzva proděkanů na vedení školy o navýšení peněz do strategického záměru VŠCHT na 

anglické kurzy. 

 Bude probíhat provázání SIS a E-doktoranda. Bude provedena oprava pro zadávání  školitele 

specialisty v SIS. 

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 CRM systém – systém, který má za úkol centralizovat informace o spolupráci s firmami. Sdílení 

nabídek stáží a absolventských pozic pro studenty v rámci VŠCHT. 
 Mobility a cestování do zahraniční – tento týden proběhne schůzka se zájemci o Erasmus, příští 

týden o výjezdy na stáže.  
 Virtuální mobility (bez stipendia, ale studenti budou moci navštěvovat zahraniční přednášky 

virtuálně). 
 Den otevřených dveří bude plně virtuální v sobotu 6.2. 2021, tým za FTOP koordinuje Veronika 

Váchová.  
 Pan děkan vyjadřuje poděkování všem, kteří se na DOD podílejí. 
 

 



 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Litvínov – nový studijní program – podílí se i ústav 216, není uvedeno. 
 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 Habilitační řízení na jiných fakultách – oponenti nejsou přítomni, jejich posudek pouze čte 

předseda habilitační komise. 

 Doplnění doc. Ciahotného – podívat se do zákona o vysokých školách, zda tam jsou požadavky 

o habilitačním řízení + vnitřní řád VŠCHT. 

 Doktorandi musí mít svůj ORCID. 

 

AS FTOP (Dr. Mištová) 

 Nový senát se sejde k volbě nového předsedy a místopředsedů 11.2. 2021 dopoledne. 

 

Ing. Šritrová  

 Do 28.2. musí odevzdat přepracovanou dizertační práci Ing. Beránek z ústavu 216.  

 Témata dizertačních prací pro akademický rok 2020/2021 do 31.1.  

 Info od PO Ing. Lukešová – výběrová řízení jsou možná i přes Teams. 
 

Příští kolegium děkana se bude konat v úterý 16. 2. 2021 ve 14.00 hodin. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


